
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team: Køkkenhaven 

Indsamler af teamevaluering: Jesper (Kirsten er hørt, men ikke resten af teamet) 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

- At holde trit med udplantningsplaner og lugning 
- At organiseringen med sektions-ansvar fungerede 
- At afgrøderne voksede fint op 
- At bedene blev plejet, sådan at de hele tiden var dækket af 

enten grønt eller brunt plantedække og evt. blev behandlet 
med kompostte mm. 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Tilfredsstillende. 
Der bør reguleres en smule på afgrøder/antal (for lidt salat, for 
mange agurker osv.) 
Nogle bede blev tømt før ventet og blev ikke tilsået/dækket hurtigt 
nok, hvilket gik ud over jordkvaliteten. 
Det er uvist, om der er brugt mikrolivsfremmende ekstrakter i løbet 
af sommeren.  

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Ingen problemer der. 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Organiseringen med sektionsansvar virkede nogenlunde i foråret, 
men ringe efterfølgende – dels fordi de færreste bede blev passet 
af den ansvarlige, dels fordi en række andre opgaver løbende 
kommer til (afdækning, flere nye bede osv.), og falder på 
tovholderne. Der manglede formentlig også lidt omstrukturering af 
ansvaret i løbet af sommeren, efterhånden som arbejdet ændrede 
sig. 

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Det har vi som Køkkenhave-team ikke været involveret i. 

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

Ja. 

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

OK. Nogle aftaler er skredet undervejs, f.eks. at woofere stod for 
lugning af mellemgange og dobbeltbede, og at de ville være til 
rådighed mandag formiddag. 

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

OK.  

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

Køkkenhave(lugning) har været en mulighed enkelte fælles 
arbejdsdage – men er blevet nedprioriteret. Det har ikke været et 
problem. 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Det har vi ikke været involveret i som Køkkenhaveteam. 



 

 

 

 


